
TV-kanalerna  
övergår till  

HD-sändningar
från och med  
våren 2025

Lättläst broschyr



Vad är 
HD-sändningar?
HD-sändningar är 
högupplösta sändningar.

Högupplösning är en teknik, 
som gör att bild och ljud i tv-program 
är skarpare än tidigare.

Alla televisionskanaler  
övergår till denna teknik  
från och med våren 2025.

Du behöver ha en tv eller digibox  
som fungerar ihop med  
den nya HD-tekniken.

Du kanske redan har  
en lämplig tv eller digibox, 
eller så kan du behöva köpa  
en ny enhet.

Mer information finns i 
det här infobladet eller på nätet 
på Traficoms webbplats: 
 
hdtvopas.fi 

Webbsidorna är inte lättlästa.

http://hdtvopas.fi 


Förbered dig på 
HD-tekniken så här:

1. 	Kontrollera om din tv  
klarar av HD-sändning

Öppna kanallistan på din tv  
alltså listan över tv-kanaler  
och deras program.

Se om det står bokstäverna HD  
efter kanalens namn.  
Bokstäverna betyder att  
det är en HD-kanal.

Välj en HD-kanal  
från listan på kanaler.  
Om du kan se programmet  
som visas på kanalen  
behöver du inte  
en ny tv eller digitalbox.

Om du inte ser programmet  
på HD-kanalen  
behöver du kanske  
en ny tv eller en digibox.



2.	Ta reda på om du har  
antennät eller kabelnät hemma

Tv-program kommer alltid via ett nät.

I ett husbolag vet disponenten  
vilket nät huset hör till.  
Om du bor i ett egnahemshus  
och har en antenn på taket,  
har du antagligen antennät.

Om du inte kan se några HD-kanaler 
fastän antennen är i skick  
behöver du skaffa en ny tv eller digibox.



3.	Skaffa en tv eller digibox  
som passar ditt hemnätverk

Om du behöver en ny tv eller digibox, 
berätta för försäljaren i tv-butiken,  
om du har antennät eller kabelnät 
hemma.

Den nya enheten måste ha  
en HD-mottagare,  
som passar det nät  
som du har hemma.

De flesta nya tv-apparater  
och digiboxar har en HD-mottagare.
Ofta har de mottagare  
för både antennät och kabelnät.

4.	Återvinn din gamla tv  
eller digibox

För den gamla tv:n eller digiboxen  
till en elektronikaffär eller  
återvinningspunkt.



Vad är Traficom 
och varför publicerar Traficom 
denna anvisning?

Transport- och 
kommunikationsverket Traficom 
koordinerar kommunikationen  
om HD-övergången i samarbete med 
tv-branschen, nätoperatörerna  
och olika organisationer.
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